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Vraag 1 
Is het waar dat zowel de gemeentesecretaris van Bergen op Zoom als die van 
Wassenaar een ontslagvergoeding krijgen naar aanleiding van hun vertrek? 
 
Antwoord 
Nee, in beide gevallen is met de functionaris een overbruggingsregeling getroffen 
en is er geen sprake van ontslagvergoedingen. 
 
Aangezien er geen sprake is van ontslagvergoedingen, beantwoord ik uw verdere 
vragen vanuit het oogpunt van de Wet openbaarmaking uit publieke middelen 
gefinancierde topinkomens (Wopt). 
 
 
Vraag 2 
Deelt u de opvatting van beide burgemeesters dat de hoogte van de 
ontslagvergoeding geheim dient te blijven? Vindt u geheimhouding van deze 
bedragen wenselijk? 
 
Antwoord 
Zolang de hoogte van een vergoeding niet uitstijgt boven het normbedrag zie ik 
geen reden tot openbaarmaking. 
 
Vraag 3 
Deelt u de mening dat in het belang van transparantie van het bestuur en in het 
licht van de discussies rondom topinkomens en gouden handdrukken het 
wenselijk is dat de hoogte van de ontslagvergoeding openbaar gemaakt wordt en 
dat hierover verantwoording aan de gemeenteraad en de inwoners van de 
betreffende steden dient te worden afgelegd? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 
Ik deel de mening dat in het belang van transparantie van het bestuur en in het 
licht van de discussies rondom topinkomens en gouden handdrukken het 
wenselijk is dat de hoogte van ontslagvergoedingen openbaar gemaakt worden 
indien deze boven een bepaalde norm uitstijgen.  
 
Vraag 4 
Kunt u mij de hoogte van deze ontslagvergoedingen meedelen 
 
Antwoord 
Zoals ik eerder al aangaf is er in dit geval geen sprake van ontslagvergoedingen. 
Overigens zijn gemeenten zelf verantwoordelijk voor hun beloningsbeleid. In 
gemeenten is het toekennen van beloningen en ontslagvergoedingen een 
bevoegdheid van het college van burgemeester en wethouders, waarbij de 
gemeenteraad een controlerende rol vervult.  
 
Vraag 5 
Kunt u mij van de afgelopen 5 jaar een overzicht geven van alle 
ontslagvergoedingen in vergelijkbare functies bij gemeenten die in het verleden 
evenmin openbaar zijn gemaakt? 
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Antwoord 
De gemeenten zijn zelf, binnen de kaders van de cao-afspraken, verantwoordelijk 
voor hun beloningsbeleid. Ik heb hier als minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties geen zeggenschap over of inzicht in. Ik kan u echter wel een 
overzicht verschaffen van de uitgekeerde ontslagvergoedingen bij gemeenten 
sinds 2005 die conform de Wopt gemeld zijn (zie bijlage). 
 
Vraag 6 
Bent u bereid om in overleg met de Vereniging van Nederlandse Gemeenten 
(VNG) tot afspraken te komen hoe om te gaan met ontslagvergoedingen van 
vertrekkende bestuurders en ambtenaren om situaties als deze in de toekomst te 
voorkomen? 
 
Antwoord 
Naar verwachting zullen dit najaar diverse organisaties, waaronder de VNG 
geconsulteerd worden over de concept normeringswet. In deze wet worden regels 
gesteld voor het beloningsbeleid en het beleid rondom ontslagvergoedingen in de 
publieke en semipublieke sector.  


